
1.Styrelsens förslag angående klubbtillhörighet 

Medlemmar skall själv få bestämma vilken klubb de vill tillhöra. 

Ansökan om klubbyte kan göras med ett års framförhållning. Bytet sker då per den 1 juli kommande 

år om ansökan beviljas av önskad huvudklubb. 

Avslås ansökan tillhör medlemmen klubben där den är folkbokförd. 

Medlemmen får endast tävla för sin huvudklubb. 

 

2.Styrelsens förslag angående utställningsmeriter  

 Förslag på att införa krav på utställningsmerit före jaktprovsstart. Kravet sätts till lägst ”Sufficient” i 

lägst juniorklass. 

Ett sådant beslut skulle ge en bredare och större utvärdering av rasernas avelsresultat. Eventuella 

avvikelser kommer att fångas upp tidigare. 

Utöver detta kommer beslutet sannolikt att medföra ökade intäkter för lokalklubbarna men detta är 

i sammanhanget en bieffekt. 

 

3.Styrelsens förslag om ändring av stadgarna. 

Styrelsen föreslår stadgeändring så att fullmäktige sker årligen.  

Detta innebär att beslut kan fattas mer snabbt och effektivt än i dagsläget. Tanken är att vart annat 

år är det fysiskt, och vartannat år digitalt. Detta för att hålla nere kostnader och långa resor. 

 

4.Styrelsens förslag om ändring av stadgarna 

Styrelsen föreslår stadgeändring så att rasklubbarna innehar 1 röst per klubb, oavsett antalet 

medlemmar. 

 

5.Styrelsens förslag angående uttagningsregler till Räv-SM 

Styrelsen föreslår följande ändring av uttagsreglerna: 

Varje distrikt tar ut två hundar genom Ekl-Räv som kvalificerar sig till att delta i Räv-SM. 

Uttagsreglerna liknar då uttagningen till Har-SM 

  

 

 

 

 


